
A Szent János kórház fűtési rendszere az évtizedek során technikailag teljesen elavult és üzemeltetése - 

külön források nélkül - majdnem lehetetlen. Polgári kezdeményezésünk közbenjárt Varga Mihály miniszter 

úrnál, aminek az eredménye lentebb olvasható. A kórháznak még 5-8 évig - a teljes megújulásáig - a 

jelenlegi adottságokkal kell biztonságosan üzemelnie. Ebben segít a lenti Kormányhatározatban leírt  

200 m Ft. És mivel a hibaforrások, a havária egy ilyen elavult rendszer esetén elkerülhetetlen, ezért ki kell 

mondani, hogy a 200 m Ft ütemezett felhasználása a meghibásodások gyors helyreállításában segíthet, de a 

hibák váratlan fellépését nem szünteti meg. Hozzá kell tenni még, hogy egy teljes fűtési rendszer 

rekonstrukció a szakemberek szerint 2,5-3 Mrd Ft forrást igényelne, de ez még a "jövő zenéje". 

 

 

M A G Y A R K Ö Z L Ö N Y • 2017. évi 206. szám  

(2017. dec.8.) 

A Kormány 1929/2017. (XII. 8.) Korm. határozata a Szent János Kórház és Észak-budai Egyesített 

Kórházak……. A Kormány: 

1. egyetért azzal, hogy szükséges a Szent János Kórház és Észak-budai Egyesített Kórházakban a központi 

fűtési rendszer elemeinek és a közmű vezetékrendszer cseréje, valamint a hőközpontok fejlesztése……… 

3. felhívja a nemzetgazdasági minisztert, hogy – az emberi erőforrások minisztere bevonásával – 

a) az 1. pontban foglalt célok megvalósítása érdekében gondoskodjon legfeljebb 200 000 000 forint 

többletforrás rendelkezésre állásáról……… 

 


